

主办单位 / Organised by



MESSE MÜNCHEN

# 印度唯一的 陶瓷及砖瓦行业展览会

## India's only trade fair for the ceramic and brick industry



### 2025印度国际陶瓷工业展



# 2025.3.5~7 印度 - 甘地纳格尔展览中心

Helipad Exhibition Centre, Gandhinagar, Gujarat

## 您可知道? Did you know?

印度是全球排名前五的陶瓷制造和出口国。亚洲拥有较大比例的发展中国家的数量，其庞大的基建设施投入，是全球最大的陶瓷和砖瓦消费市场。

India is among the world's Top 5 ceramics manufacturers and exporters. Asia is the world's largest consumer market for bricks and ceramics due the larger share of developing countries with huge construction spending.

## 为什么要参加印度国际陶瓷工业展? What is Indian Ceramics Asia?

作为引领陶瓷原材料和机械设备供应商的年度会议和展览活动，印度国际陶瓷工业展是陶瓷和砖瓦行业制造商的行业中央枢纽平台，帮助行业人士更高效地对接供应链，寻找新合作伙伴并最终采用先进和创新的生产解决方案。

拓展知识智囊和市场资源，开拓高效业务对接，探索行业新技术，印度国际陶瓷工业展是所有从事陶瓷和砖瓦行业人士必须参加的行业盛会。

This is a leading annual trade fair and conference that brings together ceramics raw materials and machinery suppliers. It serves as a central hub for manufacturers of the ceramics and brick industry, helping them streamline their supply chains, discover new partners, and ultimately adopt new and innovative production processes.

Indian Ceramics Asia is a must-attend opportunity for all stakeholders in the bricks and ceramics industry who want to expand their knowledge and network, drive meaningful business, and explore new technologies.

## 展会亮点 Key Features of Indian Ceramics Asia 2025



### 10,000+

参观采购商  
Trade Guests



### 18,500m<sup>2</sup>

展览面积  
Exhibition Space



### 250+

展商  
Exhibitors



### 国际展团

International Pavilions



### 行业论坛/研讨会

Industry Forum and Workshops



### 印度初创企业展团

Indian Startup Pavilions



### 供需对接会

Buyer-Seller Forum



### 陶业人才招聘会

Ceramics Job Fair



## 展览范围 Exhibitor profile



陶瓷原料、添加剂和生产材料及辅料  
Raw material & additives and production material & ancillaries for ceramics



瓷砖、卫浴、日用陶瓷及砖瓦行业机械设备  
Machinery & equipment suppliers for ceramic tiles, sanitaryware, tableware and brick industry



模具、工具、零部件和配件  
Moulds, tools, spare parts, replacement parts and accessories



节能环保技术及装备  
Energy saving & environmental protection technologies and equipment



物料处理、包装、自动化和设备  
Material handling, packaging, automation and equipment



陶瓷和重粘土行业的耐火材料、热处理、窑炉  
Refractory material, heat treatment & kilns for ceramics & heavy clay industry



墨水和数码喷印技术  
Digital inks & digital printing technology



技术陶瓷、部件和服务  
Technical ceramics, components / services

## 2024年展会照片集锦 Glimpses 2024



同期展会 / Concurrent shows



赋能展会 / Powered by



展会公众号

参展联系 / For more information, Contact

黄欣福 先生

深圳新之联展览服务有限公司

电话: +86 138 2365 1390

邮箱: ken@unifair.com